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دیگر جای  هیچ بهانه ای نیست ، باید برای 
کشور کار کنیم 

محمدباقر قالیباف در مراســم معارفه رییس جدید قوه 
قضاییه با آرزوی موفقیت برای حجت الاسلام محسنی 
اژه ای و عرض خدا قوت به آیت الله سید ابراهیم رییسی، 
گفت: رییسی انصافا با تلاش مضاعف و کار تحولی که 
بر اساس سند تحول انجام داد و مورد تاکید مقام معظم 
رهبری هم بود، امید و نشاط را در جامعه به وجود آورد 
و اطمینان دارم با شــناختی که از محسنی اژه ای دارم و 
شناخت دقیقی که او از قوه قضاییه دارند، این حرکت با 

شتاب بیشتری پیش خواهد رفت.
رییس مجلس شورای اسلامی اظهار کرد:  واقعیت تلخ 
اســت که امروز در شرایط سختی به سر می بریم و این 
شرایط به ویژه برای محرومان و مستضعفان سخت تر از 
همیشه است. هم از بعد مسائل اقتصادی و سرمایه گذاران 
و هم محرومان هر دو طرف در آسیب هستند. همچنین 
سرمایه های اجتماعی رو به کاهش است و اعتماد مردم در 

شرایط خوبی نیست و این واقعیت تلخی است.
قالیبــاف افزود: خوشــبختانه یــک دوره جدیدی از 
حکمرانی و اداری کشــور آغاز شده است و در آستانه 
شــروع به کار و مسئولیت پذیری جدیدی هستیم، این 

دوره را فرصتی بســیار کم نظیر برای حل مشکلات و 
خدمت به مردم است. این توقع به حق مردم از ما است 
و مــردم دیگر هیچ بهانه ای را از ما نخواهند پذیرفت و 
این وظیفه بر دوش همه ما اســت و برای موفقیت هیچ 

بهانه ای نیست.
وی خاطرنشــان کرد: همه ما موظف بــه کارآمدی و 
پاســخگویی به مردم،  مقام معظم رهبری و در پیشگاه 
خدا هســتیم و مکلف به اثبــات کارآمدی دین در اداره 
جامعه و ملزم به این هســتیم بــا کارآمدی یک زندگی 
خوب را با اولویت محرومان و مســتضعفان ورق بزنیم 

و آن را محقق کنیم.
رییــس قوه مقننه یادآور شــد: مکلفیم بــا کارآمدی و 
پاســخگویی بتوانیم ثبات اقتصادی و امید و نشاط را در 
جامعه افزایش دهیم و روشن است که این کار بر عهده 
دولت بعدی اســت چون اساس ظرفیت های کشور در 
اختیار قوه مجریه قرار دارد و البته مشــخص اســت دو 
قــوه دیگر باید فعالیت ها را تکمیل کنند و در همکاری،  
همدلی و هم افزایی برای این کارآمدی و پاســخگویی 

نقش کلیدی دارند.

قالیباف با بیان اینکه این همدلی، همکاری و هم افزایی 
نباید در حد سران سه قوه باشد، تصریح کرد: بلکه آثار آن 
باید تا آخرین رده های سطوح مسئولیت در بخشداری ها 
و فرمانداری هــا دیده شــود و در ارتباط وثیق و عمیق 
با مردم، و مردمی ســازی کردن، شفاف ســازی کردن 
و هوشمندســازی کردن همه این سیســتم ها، برای آن 

کارآمدی و پاسخگویی باشد.
رییس  مجلس گفت:  امروز حاشیه روی، حاشیه سازی و 
فاصله گرفتن از دغدغه های مردم گناه نابخشودنی است 
و بدون شک کام مردم ما را تلخ خواهد کرد و هرگز از ما 

این را قبول نخواهد کرد.
وی ادامــه داد: البته معنای این حرف این نیســت که به 
اســتقلال قوا توجه نکنیم یا در جلســات کارشناسی 
بررســی های تخصصی،  اختلاف سلیقه وجود نداشته 
باشد. نه چنین نیست استقلال قوا بر اساس قانون اساسی 

یک قانون است و همه مکلف به رعایت آن هستیم.
قالیباف خاطرنشــان کرد:  اختلاف سلیقه وجود دارد و 
این اســتقلال قوا و این اختلاف سلایق در بررسی های 
تخصصی امر طبیعی است و مهم این است که تعاملات 
بین قوا با تدبیر و همدلی به خروجی های یکپارچه به نفع 
مردم منجر شود و تبلور رضایت خدا را در رضایت مردم 
در عمل با خدمت به مردم با همه وجود هم خود حس 

کنیم و هم مردم بر آن صحه بگذارند.
وی اضافه کرد: باید ســنت های الهــی را باور و ایمان 
داشته باشیم و هدف ها و نیت های ما برای خدا و به نفع 
مردم باشــد. جنس کارهای ما از جنس کارهای جهادی 
و پرتلاش باشــد و هم خوب کار کنیم و هم کار خوب 

بکنیم تا اثر بخشی آن را در جامعه ببینیم.
رییس مجلس شورای اسلامی تاکید کرد:  مشروعیت واقعی 
همه ما مسوولان نظام وابسته به نقش ما در زمینه عدالت و 
عدالت گستری است این وظیفه همه ماست و امیدوارم در 
این مســیر حرکت کنیم و گام دوم و جوانگرایی و انقلابی 
گری هم در همین چارچوب تعریف می شود امیدوارم در 
این مسیر گام های جدی برداریم و با همراهی و دعای مردم 

بتوانیم انجام وظیفه کنیم.

بی اثر بود 
رئیس دفتر مقام معظم رهبری با اشاره به انتخابات 1400 گفت: خرداد ماه با 
برکتی بود و ۲۸ خرداد قطعا از ایام الله است. این انتخابات پرشور که قاطبه ملت ایران 
با همه سختی هایی که داشتند به ندای ملکوتی مقام رهبری پاسخ مثبت دادند و همه 
شاهد بودیم در روز انتخابات صف های طولانی به وجود آمد آن هم در شرایطی 
که موج  تبلیغات مسموم چه غربی ها و چه غیر غربی ها و دشمنان نظام در فضای 
مجازی و افراد بدبخت فراری بی سر و سامان برای اینکه مردم پای صندوق نروند، 

تبلیغات کردند البته در داخل هم تبلیغاتی شد اما بی اثر بود. 

اخبار ویژه ...

    ســرویس سیاســی -  رییس مجلس شــورای اسلامی گفت: دوره جدیدی از حکمرانی آغاز شده و این فرصت کم نظیر است و مردم از امروز هیچ 
بهانه ای را از ما نخواهند پذیرفت. 

ادامه دارد

ششمین و هفتمین 

اولویت امروز جامعه 

لو رفته بود؟

مسخره بازی است 

شانس ایران 

انتقاد میرسلیم 

سهم خواهی 

مانند گاندی 

اتوبوس های ارمنستان 

کنایه به وزیر بهداشت

سخنگوی کمیسیون انرژی مجلس شورای اسلامی از جلسه فوق العاده کمیسیون 
به منظور بررســی علل خاموشی های گسترده اخیر و راهکارهای مدیریت بهینه 
خاموشــی ها خبر داد. مصطفی نخعی با اشــاره به اقدامات کمیســیون انرژی در 
خصــوص قطعی برق رخ داده در چنــد روز اخیر، بیان کرد: قطعی های مکرر و 
خارج از برنامه برق در چند روز اخیر و به دنبال آن قطع آب و بعضا تلفن های همراه 
مشکلات زیادی را برای مردم به وجود آورده است. وی افزود:  ما مسئولیت داریم به 
مردم بگوییم این مختص یک یا دو روز نیست ما حداقل تا یک ماه دیگر این شرایط را 
خواهیم داشت و لازم است به شکل مناسبی مدیریت و اطلاع رسانی صورت گیرد.

ســعید نمکی، وزیر بهداشــت، درمان و آموزش پرشــکی با اشاره به اینکه وقتی 
می گوییم واکسن می سازیم و به عنوان ششمین و هفتمین واکسن ساز بزرگ دنیا 
مطرح می شویم، نمی گویند دانشمندان این عرصه شبانه روز تلاش کردند و یک 
عظمت آفریدند، ابراز داشــت: وقتی یک ورزشکار روی سکو می روند، عده ای با 
پرچم شیر و خورشید هم به این قهرمانی اشک شوق می ریزند ولی برای دانشمندان 

ما این موضوع فراهم نیست و گمنامانه در این عرصه جانفشانی می کنند. 

یک عضو کمیسیون شوراها و امور داخلی مجلس شورای اسلامی گفت: تجربه 
کشورهای جهان نشان می دهد که واکسیناسیون چندان مؤثر نبوده و اولویت امروز 
جامعه نباید واکسیناسیون باشد، بلکه اولویت اصلی رعایت پروتکل های بهداشتی 
است. ابوالفضل ابوترابی درباره موج جدید کرونا در کشور و روند واکسیناسیون، 
اظهار کرد: تجربه نشــان داده است که واکسیناسیون در دنیا چندان تأثیری نداشته 
است و در روسیه و انگلستان که بیشتر جمعیت آنها واکسن کرونا دریافت کرده اند 
هم اکنون از نظر کرونا و تعداد مبتلایان و فوتی ها وضعیت بدی دارند و حتی شرایط 

آنان از ایران هم بدتر و حادتر است. 

ابراهیم خدایی رئیس سازمان سنجش کشور درباره موضوع تقلب و نگرانی هایی در 
این خصوص اظهار کرد: امسال کنکور سراسری طی 4 روز در صحت و سلامت 
و با رعایت پروتکل های بهداشتی برگزار شد. خدایی اضافه کرد: اصولاً با قاطعیت 
می توان گفت که قبل از برگزاری آزمون هیچگونه سؤالی لو نرفت اما در گروه ریاضی 
یک داوطلبی بعد از شــروع امتحان موفق شد از سوالات عکس برداری و به یکی 
از کانال ها ارسال کند که در همان روز این کانال و افراد مرتبط با آن توسط وزارت 

اطلاعات شناسایی و دستگیر شدند.

عضو کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی با تاکید بر اینکه تمدید مهلت آژانس 
مسخره بازی بوده و با تمدید آن خاصیتش از دست می رود، تصریح کرد که دولت 
برای انتخابات مذاکره را شروع کرد اما به انتخابات نرسید و به طور کلی مذاکرات 

به نتیجه نمی رسد. 

کنفدراسیون فوتبال آسیا بزودی مهلتی را به فدراسیون های غرب آسیا خواهد داد 
تا پرونده کاندیداتوری خود را برای میزبانی در فینال لیگ قهرمانان آسیا ۲0۲1 در 
تاریخ ۲ آذر ارائه کنند. فدراسیون فوتبال کشورمان با داشتن ۳ نماینده یعنی استقلال، 
پرسپولیس و تراکتور در مرحله یک هشتم نهایی لیگ قهرمانان آسیا ۲0۲1 یکی از 

شانس های میزبانی از فینال آسیا به حساب می آید.

میرسلیم از تصمیم رئیس جمهور منتخب برای مشورت با مردم در انتخاب وزرا 
انتقاد کرد. مصطفی میرسلیم، نماینده تهران در مجلس در توئیتی نوشت: » حسن نیت 
جناب آقای  رئیسی و کمک و مشورت گرفتن از مردم ستودنی است ولی انتخاب 
وزرا از وظائف اصلی  رئیس جمهور است که باید با مشورت خبرگان و اهل تدبیر 
و رأی اعتماد مجلس انجام گیرد و نه با نظرخواهی عمومی!« گفتنی است که رئیسی 
در روزهای اخیر سامانه ای را برای مطلع شدن از نظرات مردم در تشکیل کابینه و 

انتخابات وزرا راه اندازی کرده است.

شرق نوشت:مجلس یازدهم از همان ابتدا بنا را بر سرنگونی دولت روحانی گذاشته 
بود و نمایندگان اصولگرا از هیچ تلاشی برای استیضاح روحانی و وزرای او مضایقه 
نکردند اما بی نتیجه ماند و دولت تدبیر و امید تا پایان مهلت قانونی خود بر سر کار 
مانده است.گرچه اکنون مجلس از یکدست سازی سیاسی حمایت می کنداما صدای 
سهم خواهی از کابینه رئیسی چند روزی است از مجلس به گوش می رسد و عدم 
توفیق نمایندگان مجلس در این مسیر ممکن است بار دیگر این همدست سازی را 

بر هم زند که نتیجه آن ادامه چالش مجلس با دولت بعدی خواهد بود.

احمدی بیغش با تاکید بر اینکه ما برای این قصه راهی نداریم جز اینکه روی پای 
خودمان بایستیم؛ یادآور شد: مرحوم گاندی چگونه زندگی کرد؟ ما هم باید همینطور 
باشیم، اگر به سمت زندگی برویم که به خودمان متکی باشیم )با هزاران سختی که 
دارد( و تحریم ها را تحمل کنیم، می توانیم.وی با اشاره به تولید واکسن ایرانی گفت:  
نمونه آن تولید واکسن است آن هم در شرایطی که ما از چهار طرف در دنیا و حتی از 
سوی سازمان ملل و اروپا تحریم هستیم. وقتی می توانیم چنین دستاوردی به دست 

بیاوریم، در سایر موارد هم باید همین کار را انجام دهیم 

محمدعلی ابطحی به سفر جمعی از ایرانیان به ارمنستان برای دریافت واکسن کرونا 
واکنش نشان داد .محمدعلی ابطحی در توئیتی نوشت: » آقای  روحانی در همین چند 
روزه هم اگر وزیر با نمکتون را عوض کنید و واکسن را از دست بازی های سیاسی 

در بیاورید، آقای  رییسی هم دعاتون میکنه. اتوبوس های ارمنستان را دیده اید؟«

عباس عبــدی خطاب به نمکی در توئیتی نوشــت: حداقل یک بــار هم از مردم 
عذرخواهی می کردید.عباس عبدی، فعال سیاسی اصلاح طلب در توئیتی نوشت: 
»به نظرم چیزی از شما کم نمی شد که به دلیل سیاست های نادرست خود در تامین 
واکســن، نهَ 10 بار که حداقل یک بار هم از مردم عذرخواهی می کردید. به گمانم 

رهبری هم از این کار استقبال خواهند کرد، نگران نباشید.«

در دیدار با رئیس کمیسیون فرهنگی و دینی پارلمان افغانستان مطرح شد؛

خدمات رسانی بیش از ۴ دهه ایران به پناهندگان
 و اتباع و مهاجرین خارجی

ســرویس سیاســی -  مدیرکل امور اتباع و مهاجرین 
خارجی وزارت کشــور گفت: جمهوری اسلامی ایران، 
بیــش از 4 دهه از خیل عظیمی از پناهنــدگان و اتباع و 
مهاجرین خارجی که عمدتا افغانستانی هستند در حوزه 
های آموزش، بهداشــت و درمان و معیشت، فرهنگی و 
اجتماعی آنان بدون هیچ تبعیضی خدمات رسانی کرده 

است. 
مهدی محمودی مدیرکل امور اتباع و مهاجرین خارجی 
وزارت کشور، با امیر گل شاهی رئیس کمیسیون فرهنگی 
و دینی مجلس جمهوری اسلامی افغانستان و چند تن از 

نمایندگان پارلمان افغانستان دیدار و گفت وگو کرد.
 محمودی در این دیدار،  گزارشی از خدمات و اقدامات  
صورت گرفته به پناهندگان و اتباع و مهاجرین خارجی 
ارائه کرد و گفت: بیش از  4 دهه جمهوری اسلامی ایران، 
از خیل عظیمی از پناهندگان و اتباع و مهاجرین خارجی 
که عمدتا افغانســتانی هســتند در حوزه های آموزش، 
بهداشــت و درمان و معیشت، فرهنگی و اجتماعی آنان 
بدون هیچ تبعیضی و همانند شهروندان ایرانی میزبانی و 
خدمات رســانی نموده است و آنان با مشارکت فعال در 
حوزه های فرهنگی، ورزشــی و اجتماعی به فعالیت می 
پردازند و توســط جمهوری اسلامی ایران مورد حمایت 

قرار می گیرند.
مدیرکل اتباع و مهاجرین خارجی وزارت کشور تاکید کرد: 
افزایش نیازهای روز افزون پناهندگان از یک سو، اعمال 
تحریم های غیر انسانی و همچنین شیوع بیماری کرونا از 
سوی دیگر، ظرفیت حمایت جمهوری اسلامی ایران از 
پناهندگان را بصورت جدی خدشــه دار نموده است، اما 
دولت جمهوری اسلامی ایران از هیچگونه کمکی جهت 

تامین خدمات مورد نیاز آنها فرو گذار نکرده است.
وی افزود: انتظار از کشــور جمهوری اسلامی افغانستان 
و شما بعنوان رئیس کمیسیون  فرهنگی و دینی مجلس 
افغانســتان، توجه بیشتر به مباحث فرهنگی، آموزشی و 
همچنین ایجاد شرایط و بستر مناسب به منظور بازگشت 
داوطلبانه مهاجرین افغانســتانی علی الخصوص قشر 
تحصیل کرده و نخبه در جهت کمک و بازسازی کشور 

خود است.
امیر گل شاهی، رئیس کمیسیون فرهنگی و دینی مجلس 
افغانســتان نیز در این جلسه نیز ضمن تشکر و قدردانی 
فراوان از میزبانی جمهوری اســلامی ایران بخاطر ارائه 

خدمات بی نظیر در طول سالیان متمادی  به پناهندگان  و 
اتباع و مهاجرین افغانستانی، از شروع مجدد درگیری ها 
ی داخلی و ورود سیل عظیم مهاجرین به مرز های ایران 
ابراز نگرانی نموده و گفت: امیدواریم  هر چه سریعتر این 

مشکلات پایان یابد.
در ادامه نیز چند تن از نمایندگان زن و مرد پارلمان فرهنگی 
افغانستان در این هیأت اعزامی، ضمن قدردانی از اقدامات 
صــورت گرفته به پناهندگان و اتبــاع خارجی، ایران را 
کشور دوست و همسایه بسیار خوب خود عنوان نمودند 
و خواســتار بیشتر مراودات فرهنگی و اقتصادی میان دو 

کشور شدند.

سرویس سیاسی-  دبیرکل حزب موتلفه 
اسلامی با تاکید بر اهمیت چینش وزرا به 
ویژه در حوزه اقتصادی، گفت: هماهنگی 
اتاق فکر اقتصادی دولت باید به گونه ای 
باشــد که از آن یک صدا بیرون بیاید و 
آن صدای اجماع اقتصاددانان در پاسخ به 

مطالبات معیشتی مردم باشد. 
اســدالله بادامچیان بــا تبریک انتصاب 
غلامرضا محسنی اژه ای به ریاست قوه 
قضاییه گفت: اجرای ســند تحول و نیز 
اهتمام به ماموریت های دستگاه قضا در 
قانون اساسی دو نکته کلیدی است که رهبر معظم انقلاب در حکم خود خطاب 

به اژه ای گنجانده اند و ان شاء الله مردم آثار این عمل به وظیفه را خواهند دید.
دبیرکل حزب موتلفه اسلامی افزود: همت به راه اندازی چرخ تولید و رفع موانع 
تولید از وظایف دستگاه قضاست که تجربه خوبی در دوران سید ابراهیم رییسی 
داشتیم و امروز این چرخ باید توسط  قوای مجریه و قضاییه به حرکت خود شتاب 
ببخشد و اگر توان مجلس را هم روی آن بگذاریم شاهد رفع بسیاری از مشکلات 

از جمله بیکاری خواهیم بود.
بادامچیان مسوولیت خطیر رییسی را در چینش وزرا یادآور شد و گفت: چینش 
وزرا به ویژه در حوزه اقتصادی مهم است و هماهنگی اتاق فکر اقتصادی دولت 
باید به گونه ای باشد که از آن یک صدا بیرون بیاید و آن صدای اجماع اقتصاددانان 

در پاسخ به مطالبات معیشتی مردم باشد.
وی تاکید کرد: اقتصاد احساسی نیست. یک کار علمی و تجربی است و امید است 

که از چهره های آگاه و دارای سلامت مالی و با تجربه استفاده شود.
دبیرکل حزب موتلفه اسلامی با اشاره به مذاکرات وین گفت: با زیاده خواهی هایی 

که جو بایدن دارد، معلوم شده از مذاکره با آمریکا آبی گرم نمی شود.
بادامچیان افزود: آمریکایی ها صریح گفته اند که همه تحریم ها را برنمی دارند، قول 
نمی دهند در برجام بمانند و راستی آزمایی با زمان بندی ایران را هم قبول ندارند. 

بنابراین لگد آنها به میز مذاکره از هم اکنون صدایش درآمده است.
وی ادامه داد: باید راه خود را در اهتمام به انرژی هسته ای در قالب قول و قرارهایمان 
با ان پی تی ادامه دهیم و اگر ان پی تی هم بازی درآورد دلیلی ندارد همپنان عضو 

ان پی تی بمانیم.
دبیرکل حزب موتلفه اسلامی در ادامه با اشاره به تحولات افغانستان اظهار کرد: 
دو دهه حضور بی ثمر و بی دســتاورد هزینه های ســنگینی روی دست وزارت 
خزانه داری آمریکا گذاشته است و آمریکایی ها امروز مشغول بیرون روی از خاک 

افغانستان هستند.
وی افزود: آنها در حالی خاک افغانستان را ترک می کنند و دولت خودساخته خود 
را مقابل طالبان تنها می گذارند که حضورشان در افغانستان جز خفت و خواری و 

کشته های فراوان دستاوردی نداشته است.
بادامچیان به دولت منتخب توصیه کرد که سیاســت ما در قبال همســایه شرقی  
کشورمان باید دقیق و هوشمندانه باشد و این سیاست باید مبتنی بر تداوم مراودات 
اقتصادی با این کشور و همچنین حفظ حقوق و امنیت همه مذاهب و طوایف به 

ویژه اهل تسنن افغانستان باشد.
وی ادامه داد: توصیه ما به همســایگان افغانستان این است که از مداخله در امور 
این کشور پرهیز کنند تا مردم افغانستان درباره نوع حکومت و سرنوشت خود 

تصمیم بگیرند.
دبیرکل حزب موتلفه اســلامی در بخش دیگــری از این گفت وگو حمله ناو 
آمریکایی به هواپیمای مسافربری ایران را یک جنایت تاریخی خواند و گفت: ۳۳ 
سال پیش متجاوزان آمریکایی یک هواپیمای مسافربری را در فراز خلیج فارس 
بی هیچ بهانه ای ســرنگون کردند و مسافران بیگناه آن را در امواج خروشان دریا 
غرق کردند. این یک جنایت جنگی است که آمریکایی ها باید همواره پاسخگوی 

آن باشند.
بادامچیان تاکید کرد: آمریکایی ها باید هرچه زودتر آبهای خلیج فارس و دریای 

عمان را ترک کنند و از منطقه بیرون بروند.
وی همچنین با اشاره هفته افشای حقوق بشر آمریکایی اظهار کرد: این جنایت 
چهره کریه و واقعی حقوق بشــر آمریکایی را فاش ساخت و عاملان آن گرفتار 

عذاب وجدان و نیز مجازات اخروی خواهند بود.
دبیرکل حزب موتلفه اســلامی با گرامیداشت یاد علامه امینی به عنوان احیاگر 
فرهنگ تشیع در عصر حاضر گفت: علامه امینی دانشمندی پارسا و مجتهدی 
گرانقدر بود که در طی 40 سال اثر معروف خود یعنی الغدیر را در میان مسلمانان به 
یادگار گذاشت تا برگ زرینی برای اتحاد و همگرای فرق و مذاهب اسلامی باشد.

بادامچیــان افــزود: او با این کتاب فرهنگ اهل بیت را در عصر ما زنده کرد و این 
فرهنگ چون آفتابی گرمابخش حرکت های اصیل اسلامی در این دوران است.

بادامچیان دبیرکل حزب موتلفه اسلامی:

تیم  اقتصادی دولت منتخب 
باید یکدست و یکصدا باشد 

سرویس سیاسی- وزیر کشور با بیان 
اینکه در زمینه کمبــود برق با چالش 
جدی روبه رو هســتیم از استانداران 
سراسر کشور خواســت زمان بندی 
مناسب برای خاموشی درنظر بگیرند تا 

فشار کمتری بر مردم وارد شود. 
عیدالرضــا رحمانی فضلــی پس از 
نشست با استانداران سراسر کشور در 
جمع خبرنگاران گفت: این نخستین 
نشست با استانداران پس از  انتخابات 
بود کــه برای قدردانــی از کار عظیم 
وزارت کشور، استانداران، بخشداران، 
فرمانداران در همدلی و همراهی با بقیه دســتگاه های اجرایی، انتظامی، نظامی 
و امنیتی در کنار شــورای نگهبان و مجلس به عنوان هیات نظارت، برگزار شــد 
و اســتانداران آخرین جمع بندی را مطرح کردندکه برای انتخابات بعد مدنظر 

قرار  بگیرد.
وزیر کشور اظهار کرد: یادآوری برخی موضوعاتی که مردم با آن مواجه هستند 
موضوع دیگر نشست امروز بود. مانند برق که به دلیل خشکسالی و خارج شدن 
نیروگاه های برقابی و افرایش مصرف با چالش جدی در زمینه کمبود برق روبه رو 
هســتیم. قرار شد استانداران خودشان کمیته هایی تشکیل دهند و حداکثر زمان 

مناسب را درنظر بگیرند تا فشار کمتری بر مردم وارد شود.
وی ادامه داد: وزارت نیرو مسئول این امر است و با تمام توان تلاش خود را می کند، 

اما این مساله ای است که با همراهی مردم و مسئولان ذیربط باید جلو برود.
رحمانی فضلی درباره کالاهای اساسی تصریح کرد: در این دوره گذر، مسئولان 
اســتان ها اجازه ندهند در زمینه کالاهای اساسی سوءاستفاده شود. پیشنهاد شد 
استانداران جزییات را مستند کرده و به دولت بعد انتقال دهند. استانداران فعلی برای 
انتقال تجربیات، ارائه پیشتهادات و بسترهای سرمایه گذاری در استان به استانداران 

جدید آمادگی لازم را دارند.
وی افزود: این وظایف را تا آخر دولت و با جدیت انجام می دهیم و امیدوارم دولت 
جدید بتواند با استفاده از تجربه همه مدیران فعلی به عنوان مشاوران مطالبات مردم 

و برنامه های دولت جدید را محقق کنند

رحمانی فضلی وزیر کشور:

کمبود برق چالش جدی کشور 
است

بدینوسیله به اطلاع می رساند مجمع عمومی فوق العاده جامعه 
کلوپداران تفریحات دریایی کیش تشکیل و آقایان قاسم نرگسی، 
بهنام صمیمی ، محمد ندیمی نیا ، حســین باستان و علی اقتصاد 
بعنوان اعضا هیئت مدیره انتخاب و پس از تشــکیل اولین جلسه 
هیئت مدیره آقایان علی اقتصاد بعنوان مدیر عامل و محمد ندیمی 

نیا بعنوان رئیس هیئت مدیره جامعه تعیین گردیدند .

جامعه کلوپ داران تفریحات دریایی کیش 

اطلاعیه


